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Sammanträdesprotokoll 2 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

Närvarande på sammanträdet  

Britta Lysholm, ordförande (Socialnämnden) 

Maria Platni (Barn- och utbildningsnämnden) 

Anna Viklund (Kultur- och Fritidsnämnden) 

Marie Rönnholm (Samhällsbyggnadsnämnden) 

Tommy Eriksson (Länkarna) 

Moa Wennberg (Kvinnojouren) 

Tomas Öhrberg (IOGT) 

Stefan Högberg (LP-Kontakten) 

Karin Källström (Röda Korset) 

Maria Wikslund (RFSL) 

Övriga deltagare  

Lena Enqvist (Socialtjänsten) § 7 

Michaela Gebing (Sekreterare) 
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Sammanträdesprotokoll 3 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 1  Mötet öppnas  

Ordförande Britta Lysholm öppnar mötet. 

§ 2  Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställs. Inga övriga frågor. 

§ 3  Val av justerare 

Karin Källström, Röda Korset, utses att justera protokollet. 

 

 

§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
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Sammanträdesprotokoll 4 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 5 Pott för arbete mot droger 

Beslut om medel som ska överföras till Pott för arbete mot droger tas i mitten av mars. 

Om KF beslutar enligt det förslag som finns så kommer det att finnas 47 000 kr.  

 

Inga nya ansökningar har inkommit till dagens sammanträde.  
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Sammanträdesprotokoll 5 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 6 Föreningsbidrag 

Förslag om ny rutin för ansökan om föreningsbidrag gås igenom. Rådets medlemmar 

önskar ett förtydligande av skrivelsen avseende Kvinnojouren och Brottsofferjourens 

del i den totala potten för föreningsbidrag, som man tycker är otydligt skriven. Det 

upplevs oklart om de föreningarna ligger helt utanför den totala potten eller om det får 

ett extra tillskott på 100 000 kr förutom del i den totala potten. Man önskar även ett 

förtydligande om vad grundbidraget ska täcka och om summan för grundbidraget kan 

höjas. Om grundbidraget höjs tror man att det blir lättare att planera ekonomin och 

aktiviteter över hela året.  

 

Länkarna lyfter problemet med att bidraget betalas ut så sent. Det är svårt för 

föreningarna att planera verksamhet under det första halvåret då man inte vet hur 

mycket pengar man tilldelas. Denna fråga har tidigare tagits upp av föreningarna och 

motiveringen har varit att föreningarna ska hinna ha årsmöte och kunna lämna in 

verksamhetsberättelse från föregående år och verksamhetsplanering för innevarande år 

tillsammans med årsmötesprotokoll. Tiden för när man som förening har årsmöte 

varierar mellan jan-mars. Sista ansökan för ansökan om föreningsbidrag är den 30 

april varje år.  

 

Protokollsutdrag av inkomna synpunkter skickas till socialnämnden.  
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Sammanträdesprotokoll 6 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 7 Information från socialförvaltningen 

Socialtjänsten är inne i ett intensivt arbete med den nya socialtjänstlagen som 

förväntas träda i kraft 1 juli 2025. Just ny genomförs analyser inom olika områden. 

Man upplever att man skapat sig en bra bild över vilka delar som behöver utvecklas 

för att möta upp den nya lagstiftningen. Under maj månad kommer föreningarna att 

bjudas in till ett nytt dialogmöte.  

 

Den största utmaningen är kompetensförsörjningen inom vård och omsorg. När nya 

Skogsgården nu har öppnat upp, finns inte personal som kan bemanna alla avdelningar 

fullt ut, vilket är oroande.  

 

Man håller på att kartlägga möjligheterna till ett ”Mini Maria” tillsammans med 

Regionen och övriga 14 kommuner i Norrbotten. Piteå har i dag en liknande 

lågtröskelverksamhet (13–25) som har varit väldigt lyckosam, och går i linje med den 

nya lagstiftningen. Dock finns inget samarbete med Regionen. Man kommer att 

påbörja en test med skolsociala team på Christinaskolan. Detta innebär att två från 

skolan och två från socialtjänsten jobbar tillsammans i ett team och är tjänsteplacerade 

på skolan. 

 

Sammantaget kan man se att det erbjuds mycket mer förebyggande insatser i dag 

bland barn och vuxna, däremot finns det en del att göra vad gäller äldre personer.  

 

Socialtjänsten kommer att resurs sätta högriskhelger med personal i tjänst, precis som 

tidigare. Nu först i vår är cruising, följt av valborg, examen och PDOL.  
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Sammanträdesprotokoll 7 (10) 

Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 8 Information från föreningarna och förvaltningarna 

Samhällsbyggnadsnämnden, Maria Rönnholm 

Den 12 mars bjuder Trafikverket in till öppet hus och dialog om Norrbottniabanan. 

Man kommer att införa en avgift på Citylinjen, men inför i stället seniorpriser för 

samtliga busslinjer. Rådhustorget kommer att stängas för trafik under juni - augusti. 

Man har fått 15 miljoner i stadsbidrag som ska användas till yrkesutbildningar. Man 

kommer att påbörja översyn av Noliaområdet och den gamla ishallen. Det kommer att 

genomföras en arkitekttävling för att få in förslag på hur man kan nyttja området på 

bästa sätt. Det har även anställts en ny Rektor till vuxenutbildningen.  

 

Barn -och utbildningsnämnden, Maria Platni  

Har haft gemensam nämnd tillsammans med Kultur- och fritidsnämnden och 

Socialnämnden med anledning av den nya socialtjänstlagen. Nämnden har fått en 

dragning av den rapport som gjorts avseende flickors skolfrånvaro som var mycket 

bra. I studien har flickor i åk 9 och 1: a gymnasiet intervjuats där även deras perspektiv 

och synpunkter speglas i den slutliga rapporten. Nästa steg är att hitta vägar framåt 

utifrån resultatet av rapporten i form av handlingsplaner, utbildningar och samarbete 

med andra aktörer.  

 

RFSL, Maria Wikslund 

Fortsatta caféer på tisdagar mellan 16–20. Under helgen v.10 deltog man på marknad i 

Arvidsjaur. Under juni månad planeras Human Pride i Arjeplog, som även blir det 

första Pridetåget i Arvidsjaur. I samband med årets PDOL kommer man kunna se en 

musikalföreställning ”Svett och tårar”.  Övrig planering för PDOL och Piteå pride 

pågår. Under detta år kommer man även fira att paraden funnits i 10 år och 20 år i 

nuvarande lokal.  

 

Länkarna, Tommy Eriksson 

Lokalen och aktiviteterna fortgår som tidigare (mån, ons förmiddag och fre 

eftermiddag. Torsdagar erbjuder man samtal). De har haft en föreläsning av 

kvinnojouren. Länkarna erbjuder många olika aktiviteter i form av fiske, bowling, 

föreläsningar, nattvandring för att nämna några. Länkarna planerar även för någon 

form av aktivitet i samband med examen och samarbetar gärna med andra föreningar.  

 

LP- kontakten, Stefan Högberg 

Lokalen öppen förmiddagar (mån, ons, fre) där man erbjuds fika. Man har fortsatt fint 

samarbete med Willys och Munksundsgården, där överbliven mat skänks via LP till 

behövande. Man hoppas att även i år kunna hålla lokalen öppen och erbjuda varmkorv 

och läsk i samband med Cruisingen. Man har påbörjat samtal med Malmgatan 5 och 

hoppas få till ett samarbete med dem för att kunna fånga upp unga i tidig ålder som är 

på väg i fel riktning. Man kommer även att byta namn till LP Socialt Center. 

Parkbänkarna undanför lokalen har plockats bort för att undvika grupperingar. 
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Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

IOGT-NTO, Tomas Öhrberg 

IOGT-NTO, UNF och Junis kommer att slås samman i en ny gemensam organisation. 

Med detta kommer ett namnbyte, men lokalföreningen i Öjebyn kommer fortsatt att 

heta som tidigare. Då man tvingats lägga ner ett antal lokalföreningar i inlandet, 

kommer man att försöka ha en vårträff i Arvidsjaur för att fånga upp medlemmar även 

i inlandskommunerna. Man erbjuder nu videokonferenser vid träffar för att så många 

som möjligt ska ha möjlighet att delta på möten.  

 

Musikcaféet i december blev välbesökt. Målet är att anordna fler publika arrangemang 

framöver. Utmaningen är att hitta rätt i arrangemangen som drar många besökare och 

att få till balansen mellan kostnad och popularitet. Barnverksamheten på måndagar är 

fortsatt välbesökt med mellan 30–40 deltagare varje tillfälle. Målgruppen är barn 

mellan 6–12 år. Många av barnen har utmaningar och kommer från tuffa 

hemförhållande. Man försöker erbjuda olika aktiviteter som passar alla. 

 

Det ekonomiska läget är tufft då man förutom förhöjda driftskostnader drabbats av 

vattenskada i lokalen.  

 

Kvinnojouren, Moa Wennberg 

Antalet inkomna samtal har tredubblats mot föregående år, vilket tyder på att behovet 

av stöd till utsatta kvinnor är stort. Kvinnojouren i Piteå kommer att anordna årsmötet 

för Roks (Riksorganisationen för kvinno- och tjejjourer i Sverige) under april månad.  

 

Kvinnojouren i Piteå har ett boende att erbjuda tillfälligt. Dock uppfyller det inte 

kraven för skydd, som behövs för att få bidrag. Piteås Kvinnojour är det enda i Piteå 

Älvdal.  

 

Verksamheten innehåller både arbete med stöttning och hjälp i akuta situationer som 

förebyggande arbete. Man är ute och föreläser på företag, skolor och föreningar. Under 

”En vecka fri från våld” anordnades en föreläsning. På internationella kvinnodagen 

den 8 mars anordnades en Feministfest på Kajman.  

 

Röda Korset, Karin Källström 

Röda Korset i Piteå håller på att bygga upp en krisledningsgrupp som ska stå redo att 

agera i händelse av en kris. I Piteå har man mellan 70–100 volontärer.  

I Krisledningsgruppen finns just nu två insatsledare och man kommer att utbilda två 

krisstödjare. Man har anställt en biträdande butikschef. Butiken är väldigt uppskattad 

bland besökare och där jobbar många olika volontärer i varierad omfattning. Utöver 

det har man en besöksgrupp och personer som arbetar som bussvärdar. En stor del av 

de pengar som skänks till välgörenhet kommer från butikens intäkter. Antalet 

medlemmar i Piteå uppgår till ca 300 st.  

 

Kultur- och Fritidsnämnden, Anna Viklund 

Kultur och idrottsföreningarnas föreningsbidrag har ökat. Föreningar som vill skapa 

mötesplatser för unga har möjlighet att söka medel ut ”Miljonpotten”. Kravet är att 

mötesplatsen ska vara öppen för alla ungdomar, inte bara riktat till idrott och kultur. 

Förhoppningen är att kunna öppna en ny caféverksamhet i badhusparken redan till 
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Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

sommaren. Man har även initierat en utredning för att se på möjligheter att utöka 

verksamheten i badhusparken.  

 

Socialnämnden, Britta Lysholm 

Socialnämndens ordförande kommer att avgå, vilket skapar oro i förvaltningen då det 

inte är klart vem som kommer att efterträda. Med fortsatta sparkrav har nämnden 

tvingats ta många tuffa beslut, rörande bland annat nedläggningar av särskilda 

boenden för äldre.  
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Kommunala Förebyggande Rådet  

Datum 2025-03-06 
 

§ 9  Övriga frågor 

Ordförande Britta Lysholm uppmanar ledamöterna att maila in förslag på besökare till 

rådet. Från och med maj månad kommer Ina Järlesjö att gå in som sekreterare i rådet. 

Nya kontaktuppgifter kommer att meddelas ledamöterna så fort hon är i tjänst.  

§ 10 Mötet avslutas 

Ordförande Britta Lysholm avslutar mötet. Nästa sammanträde är den 8 maj 2025.  
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Sammanträdesprotokoll kommunala 


förebygganderådet 


Sammanträdesdatum 2025-03-06 


Plats och tid Mellerstön (A2) kl. 13:00-17:00 


Närvarande Se sida 2 


Övriga deltagare Se sida 2  


Sekreterare Michaela Gebing 


Protokolljustering 


Följande parter justerar detta protokoll genom digital signering. 


Justeringens plats och tid Digitalt senast 2025-03-31 kl 00:00 


Paragrafer §§ 1-10 


Ordförande Britta Lysholm  


Justerare Karin Källström 
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Sammanträdesprotokoll 2 (10) 


Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


Närvarande på sammanträdet  


Britta Lysholm, ordförande (Socialnämnden) 


Maria Platni (Barn- och utbildningsnämnden) 


Anna Viklund (Kultur- och Fritidsnämnden) 


Marie Rönnholm (Samhällsbyggnadsnämnden) 


Tommy Eriksson (Länkarna) 


Moa Wennberg (Kvinnojouren) 


Tomas Öhrberg (IOGT) 


Stefan Högberg (LP-Kontakten) 


Karin Källström (Röda Korset) 


Maria Wikslund (RFSL) 


Övriga deltagare  


Lena Enqvist (Socialtjänsten) § 7 


Michaela Gebing (Sekreterare) 


 


  







 


 


Sammanträdesprotokoll 3 (10) 


Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


§ 1  Mötet öppnas  


Ordförande Britta Lysholm öppnar mötet. 


§ 2  Fastställande av dagordning 


Dagordning fastställs. Inga övriga frågor. 


§ 3  Val av justerare 


Karin Källström, Röda Korset, utses att justera protokollet. 


 


 


§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


Sammanträdesprotokoll 4 (10) 


Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


§ 5 Pott för arbete mot droger 


Beslut om medel som ska överföras till Pott för arbete mot droger tas i mitten av mars. 


Om KF beslutar enligt det förslag som finns så kommer det att finnas 47 000 kr.  


 


Inga nya ansökningar har inkommit till dagens sammanträde.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


Sammanträdesprotokoll 5 (10) 


Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


§ 6 Föreningsbidrag 


Förslag om ny rutin för ansökan om föreningsbidrag gås igenom. Rådets medlemmar 


önskar ett förtydligande av skrivelsen avseende Kvinnojouren och Brottsofferjourens 


del i den totala potten för föreningsbidrag, som man tycker är otydligt skriven. Det 


upplevs oklart om de föreningarna ligger helt utanför den totala potten eller om det får 


ett extra tillskott på 100 000 kr förutom del i den totala potten. Man önskar även ett 


förtydligande om vad grundbidraget ska täcka och om summan för grundbidraget kan 


höjas. Om grundbidraget höjs tror man att det blir lättare att planera ekonomin och 


aktiviteter över hela året.  


 


Länkarna lyfter problemet med att bidraget betalas ut så sent. Det är svårt för 


föreningarna att planera verksamhet under det första halvåret då man inte vet hur 


mycket pengar man tilldelas. Denna fråga har tidigare tagits upp av föreningarna och 


motiveringen har varit att föreningarna ska hinna ha årsmöte och kunna lämna in 


verksamhetsberättelse från föregående år och verksamhetsplanering för innevarande år 


tillsammans med årsmötesprotokoll. Tiden för när man som förening har årsmöte 


varierar mellan jan-mars. Sista ansökan för ansökan om föreningsbidrag är den 30 


april varje år.  


 


Protokollsutdrag av inkomna synpunkter skickas till socialnämnden.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


Sammanträdesprotokoll 6 (10) 


Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


§ 7 Information från socialförvaltningen 


Socialtjänsten är inne i ett intensivt arbete med den nya socialtjänstlagen som 


förväntas träda i kraft 1 juli 2025. Just ny genomförs analyser inom olika områden. 


Man upplever att man skapat sig en bra bild över vilka delar som behöver utvecklas 


för att möta upp den nya lagstiftningen. Under maj månad kommer föreningarna att 


bjudas in till ett nytt dialogmöte.  


 


Den största utmaningen är kompetensförsörjningen inom vård och omsorg. När nya 


Skogsgården nu har öppnat upp, finns inte personal som kan bemanna alla avdelningar 


fullt ut, vilket är oroande.  


 


Man håller på att kartlägga möjligheterna till ett ”Mini Maria” tillsammans med 


Regionen och övriga 14 kommuner i Norrbotten. Piteå har i dag en liknande 


lågtröskelverksamhet (13–25) som har varit väldigt lyckosam, och går i linje med den 


nya lagstiftningen. Dock finns inget samarbete med Regionen. Man kommer att 


påbörja en test med skolsociala team på Christinaskolan. Detta innebär att två från 


skolan och två från socialtjänsten jobbar tillsammans i ett team och är tjänsteplacerade 


på skolan. 


 


Sammantaget kan man se att det erbjuds mycket mer förebyggande insatser i dag 


bland barn och vuxna, däremot finns det en del att göra vad gäller äldre personer.  


 


Socialtjänsten kommer att resurs sätta högriskhelger med personal i tjänst, precis som 


tidigare. Nu först i vår är cruising, följt av valborg, examen och PDOL.  
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Kommunala Förebyggande Rådet  


Datum 2025-03-06 
 


§ 8 Information från föreningarna och förvaltningarna 


Samhällsbyggnadsnämnden, Maria Rönnholm 


Den 12 mars bjuder Trafikverket in till öppet hus och dialog om Norrbottniabanan. 


Man kommer att införa en avgift på Citylinjen, men inför i stället seniorpriser för 


samtliga busslinjer. Rådhustorget kommer att stängas för trafik under juni - augusti. 


Man har fått 15 miljoner i stadsbidrag som ska användas till yrkesutbildningar. Man 


kommer att påbörja översyn av Noliaområdet och den gamla ishallen. Det kommer att 


genomföras en arkitekttävling för att få in förslag på hur man kan nyttja området på 


bästa sätt. Det har även anställts en ny Rektor till vuxenutbildningen.  


 


Barn -och utbildningsnämnden, Maria Platni  


Har haft gemensam nämnd tillsammans med Kultur- och fritidsnämnden och 


Socialnämnden med anledning av den nya socialtjänstlagen. Nämnden har fått en 


dragning av den rapport som gjorts avseende flickors skolfrånvaro som var mycket 


bra. I studien har flickor i åk 9 och 1: a gymnasiet intervjuats där även deras perspektiv 


och synpunkter speglas i den slutliga rapporten. Nästa steg är att hitta vägar framåt 


utifrån resultatet av rapporten i form av handlingsplaner, utbildningar och samarbete 


med andra aktörer.  


 


RFSL, Maria Wikslund 


Fortsatta caféer på tisdagar mellan 16–20. Under helgen v.10 deltog man på marknad i 


Arvidsjaur. Under juni månad planeras Human Pride i Arjeplog, som även blir det 


första Pridetåget i Arvidsjaur. I samband med årets PDOL kommer man kunna se en 


musikalföreställning ”Svett och tårar”.  Övrig planering för PDOL och Piteå pride 


pågår. Under detta år kommer man även fira att paraden funnits i 10 år och 20 år i 


nuvarande lokal.  


 


Länkarna, Tommy Eriksson 


Lokalen och aktiviteterna fortgår som tidigare (mån, ons förmiddag och fre 


eftermiddag. Torsdagar erbjuder man samtal). De har haft en föreläsning av 


kvinnojouren. Länkarna erbjuder många olika aktiviteter i form av fiske, bowling, 


föreläsningar, nattvandring för att nämna några. Länkarna planerar även för någon 


form av aktivitet i samband med examen och samarbetar gärna med andra föreningar.  


 


LP- kontakten, Stefan Högberg 


Lokalen öppen förmiddagar (mån, ons, fre) där man erbjuds fika. Man har fortsatt fint 


samarbete med Willys och Munksundsgården, där överbliven mat skänks via LP till 


behövande. Man hoppas att även i år kunna hålla lokalen öppen och erbjuda varmkorv 


och läsk i samband med Cruisingen. Man har påbörjat samtal med Malmgatan 5 och 


hoppas få till ett samarbete med dem för att kunna fånga upp unga i tidig ålder som är 


på väg i fel riktning. Man kommer även att byta namn till LP Socialt Center. 


Parkbänkarna undanför lokalen har plockats bort för att undvika grupperingar. 


 


 


 


 



mailto:https://www.pitea.se/press/Aktuellt/Invanare/skola---aktuellt/ny-studie-kartlagger-flickors-skolfranvaro-i-pitea--vikten-av-tidiga-insatser-lyfts-fram/
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IOGT-NTO, Tomas Öhrberg 


IOGT-NTO, UNF och Junis kommer att slås samman i en ny gemensam organisation. 


Med detta kommer ett namnbyte, men lokalföreningen i Öjebyn kommer fortsatt att 


heta som tidigare. Då man tvingats lägga ner ett antal lokalföreningar i inlandet, 


kommer man att försöka ha en vårträff i Arvidsjaur för att fånga upp medlemmar även 


i inlandskommunerna. Man erbjuder nu videokonferenser vid träffar för att så många 


som möjligt ska ha möjlighet att delta på möten.  


 


Musikcaféet i december blev välbesökt. Målet är att anordna fler publika arrangemang 


framöver. Utmaningen är att hitta rätt i arrangemangen som drar många besökare och 


att få till balansen mellan kostnad och popularitet. Barnverksamheten på måndagar är 


fortsatt välbesökt med mellan 30–40 deltagare varje tillfälle. Målgruppen är barn 


mellan 6–12 år. Många av barnen har utmaningar och kommer från tuffa 


hemförhållande. Man försöker erbjuda olika aktiviteter som passar alla. 


 


Det ekonomiska läget är tufft då man förutom förhöjda driftskostnader drabbats av 


vattenskada i lokalen.  


 


Kvinnojouren, Moa Wennberg 


Antalet inkomna samtal har tredubblats mot föregående år, vilket tyder på att behovet 


av stöd till utsatta kvinnor är stort. Kvinnojouren i Piteå kommer att anordna årsmötet 


för Roks (Riksorganisationen för kvinno- och tjejjourer i Sverige) under april månad.  


 


Kvinnojouren i Piteå har ett boende att erbjuda tillfälligt. Dock uppfyller det inte 


kraven för skydd, som behövs för att få bidrag. Piteås Kvinnojour är det enda i Piteå 


Älvdal.  


 


Verksamheten innehåller både arbete med stöttning och hjälp i akuta situationer som 


förebyggande arbete. Man är ute och föreläser på företag, skolor och föreningar. Under 


”En vecka fri från våld” anordnades en föreläsning. På internationella kvinnodagen 


den 8 mars anordnades en Feministfest på Kajman.  


 


Röda Korset, Karin Källström 


Röda Korset i Piteå håller på att bygga upp en krisledningsgrupp som ska stå redo att 


agera i händelse av en kris. I Piteå har man mellan 70–100 volontärer.  


I Krisledningsgruppen finns just nu två insatsledare och man kommer att utbilda två 


krisstödjare. Man har anställt en biträdande butikschef. Butiken är väldigt uppskattad 


bland besökare och där jobbar många olika volontärer i varierad omfattning. Utöver 


det har man en besöksgrupp och personer som arbetar som bussvärdar. En stor del av 


de pengar som skänks till välgörenhet kommer från butikens intäkter. Antalet 


medlemmar i Piteå uppgår till ca 300 st.  


 


Kultur- och Fritidsnämnden, Anna Viklund 


Kultur och idrottsföreningarnas föreningsbidrag har ökat. Föreningar som vill skapa 


mötesplatser för unga har möjlighet att söka medel ut ”Miljonpotten”. Kravet är att 


mötesplatsen ska vara öppen för alla ungdomar, inte bara riktat till idrott och kultur. 


Förhoppningen är att kunna öppna en ny caféverksamhet i badhusparken redan till 



mailto:https://www.iogt.se/ja-till-en-ny-gemensam-organisation/
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sommaren. Man har även initierat en utredning för att se på möjligheter att utöka 


verksamheten i badhusparken.  


 


Socialnämnden, Britta Lysholm 


Socialnämndens ordförande kommer att avgå, vilket skapar oro i förvaltningen då det 


inte är klart vem som kommer att efterträda. Med fortsatta sparkrav har nämnden 


tvingats ta många tuffa beslut, rörande bland annat nedläggningar av särskilda 


boenden för äldre.  
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§ 9  Övriga frågor 


Ordförande Britta Lysholm uppmanar ledamöterna att maila in förslag på besökare till 


rådet. Från och med maj månad kommer Ina Järlesjö att gå in som sekreterare i rådet. 


Nya kontaktuppgifter kommer att meddelas ledamöterna så fort hon är i tjänst.  


§ 10 Mötet avslutas 


Ordförande Britta Lysholm avslutar mötet. Nästa sammanträde är den 8 maj 2025.  





